
 

 

 

 

 

 

 

Motie: Gaat via HVC Haarlems plastic afval Nederland uit? 

 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op donderdag 13 oktober 2022 
kennis genomen hebbende van het voornemen van het college om de verwerking van 
Haarlems afval in te gaan besteden bij HVC, 
  
 
Overwegende dat  
-er in toenemende mate zorgen zijn over de export van plastic afval vanuit Nederland    
 naar landen waar de verwerking ervan tot milieuschade leidt en ook vaak tot  
 onverantwoorde arbeidsomstandigheden; 
-bij de afweging voor een toekomstige afvalverwerker van Haarlems afval het voor de  
 raad duidelijk dient te zijn hoe de verwerking van al ons plastic afval plaats vindt bij  
 DHV en of er sprake kan zijn van directe of indirecte export van ons plastic afval. 
 
 
Draagt het College op om voor het einde van het jaar bij de raad terug te komen met 
een inzichtelijke rapportage over dit onderwerp 
 
en gaat over tot de orde van de dag.  
 
 
 
 
 


